
Verslag subsidieoverleg 8 december 2020

1) Update ECS

BEdheeft vanuit het ECS niet veel relevante punten voor dit overleg. Er speelt het e.e.a. van de

opschaling IC, maar daar is zij zelf niet bij betrokken. Verder vertelt zij nog dat de

Subsidieregeling publieke gezondheid is aangepast in verband met de Covid-19 vaccinaties die via

de huisartsen gaan lopen.

IEEE vertelt verder dat er diverse perikelen spelen bij de subsidieregeling opschaling IC. Er

zijn 18 bezwaren heeft EXE aan haar doorgegeven. Er wordt al weken rekening gehouden met

een VoVo, dat is nog steeds zo. Het zou lastiger worden als dit in de kerstperiode pas binnen komt.

Een dezer dagen gaan de beschikkingen met verleningsbesluiten uit. We houden rekening met

bezwaren. Bijvoorbeeld over het aantal bedden of over het bedrag dat men krijgt voor

bouwkundige aanpassingen. Er gaan tientallen beschikkingen uit.

vertelt dat 16 bezwaren in behandeling heeft; dat is het aantal dat zij heeft doorgekregen
van vraagt zich af wat er met de andere aanvragen is gebeurd. [JERE vertelt
dat iedereen heeft kunnen aanvragen, maar wel conform de subsidieregeling dus misschien niet

met de door ieder ziekenhuis gewenste aantallen. De beschikkingen gaan bijna de deur uit. Dat zal

ook snel moeten als ze nog dit jaar tot uitbetaling willen kunnen overgaan. Aangezien dit tot het

niveau van de Minister loopt, zal de uitbetaling dit jaar nog wel geregeld worden. [JEREZ vraagt
zich af of bij de verleningsbeschikkingen ook rekening is gehouden met de lopende bezwaren over

de lijst bij de subsidieregeling. Voor zover [JJEEEZJl weet wordt hier niet op in gegaan of aan

gerefereerd. Iets meer dan 80 ziekenhuizen hebben aangevraagd. Ook de 16 bezwaarden hebben

een aanvraag ingediend.

2) Lopende bezwaarzaken

BEN rea0t hoe het staat met de zaak over de Jeugd GGZ-subsidie.

a
is bezig met de

herzieningsbeschikking. Deze zou binnenkort verstuurd moeten kunnen worden.

Over de lijst met openstaande subsidiezaken zijn verder geen opmerkingen.

3) Lopende beroepszaken

heeft een e-mail gestuurd over de zitting in de zaak Muis (SOIT-regeling). Hij vertelt

hier nog kort over. Tijdens de zitting ging het vooral over de vraag waarom deze subsidieregeling
er is. Deze vraag kon worden beantwoord door de collega’s van DUS-I en Beleid.EEE vindt

dat de zaak juridisch gezien sterk is, maar daar is het tijdens de zitting nauwelijks over gegaan.

We zijn benieuwd naar de uitspraak.

4) Jurisprudentie (mailBE
[EEE heeft twee uitspraken rondgestuurd. Deze zien niet specifiek op typische subsidie-

onderwerpen, maar zijn wel interessant. Ik heb de uitspraken op de samenwerkingsruimte gezet,

bij subsidiejurisprudentie - diversen.

5) Verslag van vorig overleg

Geen vragen of opmerkingen over het verslag.

6) Rooster jurisprudentie

Ik heb het schema laten doorlopen tot begin 2022, zodat iedereen er een keer op staat. Oo k|EXIE
nog toegevoegd.IEBEvraagt of het overleg 29 december doorgaat. Dat moet nog bekeken

worden, maar de jurisprudentie loopt dan sowieso wel door.
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7) Rondvraag

Geen opmerkingen voor de rondvraag.


